

---

THE PROVINCIAL COURT ACT  
(C.C.S.M. c. C275)

**Senior Judges Regulation, amendment**

---

Regulation 2/2015  
Registered January 9, 2015

**Manitoba Regulation 126/2011 amended**  
**1 The Senior Judges Regulation, Manitoba Regulation 126/2011, is amended by this regulation.**

**2 The following is added after section 1:**

**Limitation on assigning duties during the 2014-2015 fiscal year**

**1.1** The Chief Judge must not assign a senior judge to judicial duties if the remuneration of the senior judge for performing those duties would cause the total of the remuneration paid to all senior judges for performing judicial duties in the government's 2014-2015 fiscal year to exceed an amount equal to 1.25 times the annual salary of a judge.

---

LOI SUR LA COUR PROVINCIALE  
(c. C275 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les juges aînés**

---

Règlement 2/2015  
Date d'enregistrement : le 9 janvier 2015

**Modification du R.M. 126/2011**  
**1 Le présent règlement modifie le Règlement sur les juges aînés, R.M. 126/2011.**

**2 Il est ajouté, après l'article 1, ce qui suit :**

**Restriction — affectations pendant l'exercice 2014-2015**

**1.1** Le juge en chef ne peut affecter un juge aîné à des fonctions judiciaires si la rémunération accordée à ce juge relativement à l'exécution de telles fonctions aurait pour effet que le total de la rémunération versée à l'ensemble des juges aînés relativement à l'exécution de fonctions judiciaires pendant l'exercice 2014-2015 du gouvernement dépasserait un plafond correspondant à 1,25 fois le traitement annuel d'un juge.